
Ordförande har ordet 

Hej

Nu börjar det dra ihop sig till årsstämma med allt vad det innebär.

Förvaltningsberättelsen för 2021 är klar och inskickad till SBC. 

Vi planerar för att ha stämman fysiskt i år och den kommer att gå av stapeln den 
30/3. 

På senaste styrelsemötet hade vi på agendan;


Genomgång av checklista inför årsstämman. Det mesta är klart.


Ekonomin gicks igenom och vi konstaterade att elkostnad ökat till det dubbla (7,5k 
istf 3,8k). 
Kostnaden för sophämtning ökar och vi ser att vi återigen behöver tydliggöra vad 
som kan slängas var. Informationen kommer att uppdateras på hemsidan.

Viktigt är också att inget skräp finns ovanpå eller bredvid kärlen då vi blir debitera-
de extra för detta.

Beslutades att ändra till mindre storlek på tidningskärlet.


Märks att ljuset kommer åter och ny vimpel har vi i flaggstången. Snart är det vår!


Önskar er alla en fortsatt bra februarivecka!
Ulrika


